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PROTOKÓŁ NR 29/2022 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 
Z DNIA 7.12.2022 R. W GODZ. 1302 -1403 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych 
list obecności  
(zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. 
Dąbrowskiego 17.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
4. Przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Wałeckiego na 2023 rok. 
5. Przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2023 -
2042. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 
a) zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/239/2022 w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2022 roku; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Przychodnia Lekarska W. Janas G. 
Pawłowska i Wspólnicy sj.); 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Iwona Połuboczek – Indywidualna 
Praktyka Środowiskowo-Rodzinna); 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Grupowa Praktyka Pielęgniarska 
S.C. „RODZINA”); 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Centrum Medyczno-
Rehabilitacyjne „PULS”); 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (OTOLARYNGOLOG Sp. z o.o.); 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Poradnia Zdrowia Psychicznego 
J. Molęda & H. Iżyk Spółka Cywilna); 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
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przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Gabinet Lekarski – Jadwiga 
Subocz); 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Przychodnia Rejonowa dla 
Dorosłych Zakład Opieki Zdrowotnej S.C.); 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (DIAGNOSTYKA S.A.); 

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (KIND Aparaty Słuchowe Spółka 
z o.o. w Poznaniu); 

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Prywatny Gabinet Lekarski 
i Medycyny Pracy); 

m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Niepublicznym Zakładem Opieki 
Położnych Środowiskowo-Rodzinnych s.c. „PULS”); 

n) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Człopa - Wołowe Lasy –Wałcz; 

o) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Człopa - Wołowe Lasy – Wałcz; 

p) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Martew - Tuczno – Wałcz; 

q) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Martew - Tuczno – Wałcz; 

r) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Wałcz - Witankowo – Chude; 

s) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Wałcz - Witankowo – Chude; 

t) w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Wałczu; 
u) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu  
w Wałczu; 

v) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji  Rady Powiatu  w 
Wałczu. 

7. Sprawy bieżące. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. pkt 1.  
Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej 
Gostołek. 

Ad. pkt 2. 
Stwierdzenie quorum.  
Zgodnie ze sprawdzoną obecnością Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na 
stan 9 Członków Komisji, obecnych 8 , nieobecny radny Janusz Ciaś.  
Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Ad. pkt 3. 
Przedstawienie porządku posiedzenia. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu*.  

Przewodniczący zgłosił  wniosek o wykreślenie z porządku posiedzenia Komisji  pkt 
5 „Przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2023 -2042.” 

W związku z powyższym poddał pod głosowanie zmianę w porządku posiedzenia  
LICZBA OBECNYCH - 8 
GŁOSY ZA - 8 (radni: Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja zdjęła z porządku posiedzenia pkt. 5.  

Pozostałe punkty otrzymują numerację kolejną.  

O godz. 13.06 na posiedzenie komisji przybywa Sekretarz Powiatu Zbigniew Wolny. 

Ad.pkt.4. 
Przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wałeckiego na 2023 rok. 

O godz. 13.11 na posiedzenie komisji przybywa radny Janusz Ciaś. Na stan ogólny  
9 członków Komisji obecni wszyscy.  

Skarbnik Powiatu Paweł Gwozdecki przedstawił autopoprawki do projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2023 rok. 

„AUTOPOPRAWKI Zarządu Powiatu  w Wałczu  do projektu uchwały Nr_____ 
/_____ /2022 Rady Powiatu w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2023 rok 
1. Załącznik nr 1 do Uchwały nr 153/429/2022/FN z dnia 15 listopada 2022 r.  

w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu Wałeckiego na 2023 r. 
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stanowiący  projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu w Wałczu  
z dnia 15 grudnia 2022 r. |w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego 
na 2023 rok otrzymuje brzmienie jak w załączniku nr 1. 

2. Załącznik nr 2 do Uchwały nr 153/429/2022/FN z dnia 15 listopada 2022 r.  
w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu Wałeckiego na 2023 r. 
stanowiący uzasadnienie do projektu uchwały budżetowej Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok otrzymuje brzmienie jak w załączniku nr 2. 

Objaśnienie 

− Wprowadzono następujące zmiany w projekcie uchwały Nr_____ /_____ /2022 
Rady Powiatu w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wałeckiego na 2023: 
a. Zmieniono wartość rezerwy ogólnej z 70 000 zł do 100 000 zł w związku  

z wymaganiami ustawowymi aby wartość rezerwy ogólnej nie była niższa 
niż 0,1 % wydatków budżetu. 

b. Usunięto zapisy § 6 ust. 3 „zadań realizowanych w drodze umów lub 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego, zgodnie  
z załącznikiem nr 6” ze względu na brak dochodów realizowanych na 
podstawie porozumień. Zmieniono numerację ustępu następującego po 
usuniętym z 4 na 3 

c. Zmieniono wartość dotacji ujętych w § 9 ust. 1 pkt b z 3 057 786 zł, na 
3 071 956 zł ze względu na nieujęcie pierwotnie w załączniku nr 8 do 
projektowanej uchwały kwoty dotacji dla Miasta i Gminy Człopa na zimowe 
utrzymanie dróg w kwocie 14 170 zł. 

d. Zmieniono wartość dotacji ujętych w § 9 ust. 2 pkt a z  242 320 zł, na 306 
340 zł ze względu na nieujęcie pierwotnie w załączniku nr 9 do 
projektowanej uchwały kwoty dotacji w kwocie 64 020 zł na nieodpłatną 
pomoc prawną. 

e. Dotychczasowe paragrafy 12 i 13 zmieniły numerację na odpowiednio 13  
i 14 

f. Paragraf 12 otrzymał nową treść  „§ 12 .Ustala się dochody z tytułu środków 
otrzymanych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 2 902 219 
zł oraz wydatki na realizację zadań w części finansowanej tymi środkami  
w wysokości 2 902 219 zł (Załącznik Nr 6).” Ze względu na 
konieczność  wyodrębnienia w budżecie planów finansowych dochodów i 
wydatków realizowanych w oparciu o środki funduszu. 

g. W załączniku nr 2 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu  
w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok wprowadza się następujące zmiany: 

• W rozdziale 60014 i jednostce Starostwo Powiatowe w Wałczu 
wprowadza się kwotę dotacji w wysokości 14 170 zł, 

• W rozdziale 75020 i jednostce Starostwo Powiatowe w Wałczu 
zmniejsza się kwotę  wydatków związanych z realizacją zadań 
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statutowych o 44 170 zł która zostanie przeniesiona do rozdziału 60014 
oraz 75818 

•  W rozdziale 75818 zwiększa się kwotę wydatków związanych  
z realizacją zadań statutowych o 30 000 zł (rezerwa celowa) 

• W rozdziale 71012 przenosi się kwotę 5 000 zł stanowiącą składki 
członkowskie w Związku Celowym Województwa 
Zachodniopomorskiego do wydatków związanych z realizacją zadań 
statutowych, 

• W rozdziale 75809 przenosi się kwotę 10 000 zł stanowiącą składki 
członkowskie w Związku Powiatów Polskich do wydatków związanych  
z realizacją zadań statutowych, 

h. Usunięto załącznik nr 1a do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady 
Powiatu w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wałeckiego na 2023 rok ze względu na brak umocowania 
ustawowego konieczności umieszczania planów finansowych dochodów 
budżety państwa związanych z realizacją zadań zleconych w uchwale 
budżetowej. 

i. W załączniku nr 5 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu 
w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok zmieniono klasyfikację budżetową na prawidłową  
z rozdziału 75045 na 75224. Poprawiono również kwotę dotacji z 19 000 zł 
na 25 000 zł. 

j. W załączniku nr 6 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu 
w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok zmieniono zawartość. Nowa treść załącznika 
dotyczy  dochodów i wydatków budżetu Powiatu Wałeckiego w 2023 roku 
realizowanych w oparciu o  środki otrzymane z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg. 

k. W załączniku nr 8 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu 
w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok dodano dotację w kwocie 14 170 zł na zimowe 
utrzymanie dróg. 

l. W załączniku nr 9 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady Powiatu 
w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok dodano dotację w kwocie 64 020 zł na nieodpłatną 
pomoc prawną. 

m. W załączniku nr 13 do projektu uchwały Nr_____ /_____ /2022 Rady 
Powiatu w Wałczu  z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wałeckiego na 2023 rok zmieniono paragrafy wydatkowe z 6050 
na 6370 oraz w tytule zastąpiono słowo „przychody” słowem „dochody” 

− Dostosowano uzasadnienie do wymienionych w pkt.1 zmian projektu uchwały 
budżetowej Powiatu Wałeckiego na 2023 rok wraz załącznikami oraz 
wyeliminowano nieprawidłowości wykazane w opinii Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Wałeckiego na 2023 
rok.  

 
Radny Jerzy Goszczyński  

− Zapytał się skąd wynika duża ilość uchybień, nieprawidłowości,  które wskazuje 
Regionalna Izba, czy wynika to, że Regionalna Izba Obrachunkowa zwiększyła swoje 
wymagania , zmieniła interpretacje, oparła się o jakieś nowe przepisy i czy taka ilość 
poprawek była w poprzednich budżetach.  

 
Skarbnik Powiatu Paweł Gwozdecki  

− Odpowiedział, że w poprzednich budżetach nie było tyle poprawek.  
 
Radny Jerzy Goszczyński  

− Stwierdził, że w wyniku wskazanych tylu nieprawidłowościach zrodziło mu się 
zadane pytanie, ale ma też świadomość, że to nie są jakieś uwagi,  które rzutują na 
budżet, jednak sprawiają,  że przy następnym głosowaniu nad budżecie będzie się 
musiał wstrzymać od głosu.  
 
Skarbnik Powiatu Paweł Gwozdecki  

− Poinformował, że część rzeczy związane z rezerwą , rzeczy związane z różnicami 
w tym co jest w uzasadnieniu, a tym co jest w tabelarycznej części budżetu , to 
wynikają z jego błędów. Pozostała reszta  w dotycząca kwestii tabel to stwierdził, 
że w latach ubiegłych w budżecie były takie same załączniki,  wygląda na to, że 
Regionalna Izba Obrachunkowa zaczęła się doczytywać literalnie przepisów i 
wypracowała usztywnione stanowisko że zawartość budżetu nie może wybiegać 
poza to co jest wskazane w ustawie. Ponadto zmienił się pracownik w Regionalnej 
Izbie, który skrupulatnie i dokładnie sprawdza budżet.  

 
LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA -  8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta 
Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński,  Tadeusz 
Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 1 (radny : Janusz Różański)  
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
autopoprawki do projekt uchwały. 

Ad. pkt. 5. 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/239/2022 w sprawie określenia zadań  
finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2022 roku; 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Terefenko  

− Poinformowała, że w tym roku bardzo dużo środków było z PFRONU-u, problem 
wynikał ze znalezieniem wykonawców na likwidację barier. Na przyszły rok 
dofinansowanie natomiast wzrośnie na środki pomocnicze. Narodowy Fundusz 
zwiększa limity i dlatego PCPR również zwiększa limity. Poinformowała również, że 
najprawdopodobniej od 1 marca przyszłego roku zostanie wznowione 
dofinansowanie do zakupu samochodu dla osób niepełnosprawnych. Tym 
dofinansowaniem ma zajmować się powiat.  

O godz. 13.26 posiedzenie komisji opuszcza Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner.  

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

 
LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Przychodnia Lekarska W. Janas 
G. Pawłowska i Wspólnicy sj.); 

O godz. 13.29 na posiedzenie komisji przybywa Wicestarosta Wałecki Jolanta 
Wegner.  

Radny Jerzy Goszczyński 

− Zapytał czy są jakieś zmiany w wysokości opłat.  

Grzegorz Gawdzik Zastępca Naczelnika ds. Nieruchomości Wydział Geodezji, 
Kartografii i  Gospodarki Nieruchomościami  

− Odpowiedział, że opłata wzrosła z 27 zł netto do 35 zł netto.  

Radny Przemysław Maksymowicz  

− Zapytał się dlaczego wszystkie uchwały są na 3 lata, a nie np. 10 lat i czym to 
jest spowodowane, że 3-letnie.  

Grzegorz Gawdzik Zastępca Naczelnika ds. Nieruchomości Wydział Geodezji, 
Kartografii i  Gospodarki Nieruchomościami  

− Poinformował, że umowa najmu na okres 3 lat jest ustalana przez Zarząd 
Powiatu. 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji 
poddał  pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

 
LICZBA OBECNYCH - 9 
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GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Iwona Połuboczek – 
Indywidualna Praktyka Środowiskowo-Rodzinna); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

O godz. 13.26 posiedzenie komisji opuszcza Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Społecznej w Wałczu Bożena Terefenko.  

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Grupowa Praktyka 
Pielęgniarska S.C. „RODZINA”); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Centrum Medyczno-
Rehabilitacyjne „PULS”); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
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f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (OTOLARYNGOLOG Sp. z o.o.); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Poradnia Zdrowia Psychicznego 
J. Molęda & H. Iżyk Spółka Cywilna); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Gabinet Lekarski – Jadwiga 
Subocz); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Przychodnia Rejonowa dla 
Dorosłych Zakład Opieki Zdrowotnej S.C.); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
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GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (DIAGNOSTYKA S.A.); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (KIND Aparaty Słuchowe Spółka 
z o.o. w Poznaniu); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Prywatny Gabinet Lekarski 
i Medycyny Pracy); 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Niepublicznym Zakładem Opieki 
Położnych Środowiskowo-Rodzinnych s.c. „PULS”); 
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Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

n) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Człopa - Wołowe Lasy –Wałcz; 

O godz. 13.37 posiedzenie komisji opuszcza Grzegorz Gawdzik Zastępca  Naczelnika 
ds. Nieruchomości Wydział Geodezji, Kartografii I Gospodarki Nieruchomościami. 

O godz. 13.40 na posiedzenie komisji przybywają Paweł Brożek Naczelnik Wydziału 
Komunikacji  i Transportu oraz Agnieszka Chmielewska Inspektor w Wydziale 
Komunikacji i Transportu.  

Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner  

− Przekazała, że spółka PKS ogłosi upadłości domyślała się z Panem Starostą  od  
dwóch lat z uwagi iż, PKS wycofywał swoje linie.  Niektóre z tych linii przejmował 
Pan Lasocki i inni przewoźnicy.   Stwierdziła, ze dla Zarządu istotne były te trzy linie, 
z tego tytułu  że z tych miejscowości dojeżdżają nasi uczniowie dlatego też 2 m-ce 
temu podjęła rozmowy z Panem  Lasockim czy by nie zechciał podjąć się przejęcia 
tych linii od 1 stycznia,  jako Powiat musielibyśmy podjąć te wszystkie procedury 
które do nas należą czyli wyrażenie zgody na przystanki itd. No i przygotowanie,  a 
jednocześnie nie chcieliśmy żeby to była linia komercyjna czyli żeby uczniowie mieli 
możliwość płacenia mniejszych pieniędzy za bilety, a tym samych te dowozy byłyby 
dofinansowywane,  środki byłyby z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych  
Pracownicy z Wydziału Komunikacji przygotowali wnioski i te wnioski przeszły na te 
linie, które właśnie  wytypowano, to też nie było takie proste bo to dofinansowanie 
było tylko na nowo powstałe linie dlatego trzeba było chociaż jedną miejscowość 
dołożyć do linii i uzasadnić, że nie ma Przewoźnika, a chętny jest Pan Lasocki że ma 
siły i środki i w związku z tym już po rozmowach z Panem Lasockim udało nam się 
przygotować wnioski  i te 3  linie będą dofinansowywane.   

Poinformowała, że cały czas są prowadzone rozmowy  na linii Wałcz-Poznań i 
Poznań - Wałcz oraz dalsze linie,  które wychodzą poza powiat. Obyło się spotkanie 
z kierowcami, którzy tracą pracę. Przewoźnicy  zgłosili się do kierowców i są chętni 
żeby ich zatrudnić i jedna z takich firm jest firma wielkopolska która zgodziła się 
obsługiwać te trasy które były prowadzone przez PKS : Wałcz – Poznań , Poznań – 
Walcz, potwierdziło 3 Panów, ze dostanie  tam prace. Ponadto  Starosta rozmawiał 
ze Starostą Drawskim również na temat kursów.  

Wiceprzewodniczący Rady  Cezary Skrzypczak  
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− Zapytał się  jaka firma będzie te trasy chciała  obsłuży, i czy to będzie 
częstotliwość podobna do PKS-u czy mniejsza.  

Paweł Brożek Naczelnik Wydziału Komunikacji  i Transportu  

− Odpowiedział, że na chwilę obecną w projekcie są po 2 kursy  2 linie i 3 linia 4 
kursy, kursy są przystosowane pod  dojazdy dzieci do szkół.  

Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner 

− Stwierdziła, że to są kursy dedykowane przede wszystkim dla uczniów.  

Radny Janusz Różański  

− Zapytał się o biletowanie jak to będzie wyglądało w stosunku do tego wniosku 
i przyznanych środków. 

Inspektor w Wydziale Komunikacji i Transportu Agnieszka Chmielewska  

− Odpowiedziała, że nie będzie biletowania, to jest na innej zasadzie Przewoźnik 
będzie co miesiąc bądź co kwartał wystawił notę księgową w tej nocie będzie ile 
uzyskał przychodu z wszystkich biletów i na postawie tej noty będzie Powiat się 
rozliczał z nim i z Wojewodą.  

Radny Janusz Różański  

− Zapytał się czy będzie pobierał opłaty  za bilet.  

Inspektor w wydziale Komunikacji i Transportu Agnieszka Chmielewska  
-  Poinformowała, że od Wojewody Powiat dostaje 3 zł do km, Powiat dopłaca ok 
1 zł na tą  chwilę i to w zależności  jaki będzie przychód z tych biletów. 

Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner 

− Poinformowała, że na ten moment nie można powiedzieć jaka to będzie kwota 
dofinansowania i na ile będzie obłożenie tych  linii. Na dziś wiadomo,  że Człopa – 
Wałcz, Wałcz – Człopa  jeździ 30 dzieci. Raportowane  będzie to co miesiąc  na 
pewno jest to więcej pracy dla Wydziału no, ale taka była decyzja  Zarządu , bo nie 
może  pozwolić Zarząd na to żeby młodzież nie miała czym  dojechać do 
powiatowych szkół. To jest ten kierunek Człopa , z którego młodzież nam ucieka,  
również linia w kierunku Witankowa tam będzie porozumienie między powiatami  
i oczywiście Martew -Tuczno - Wałcz Martew  -Tuczno z tego kierunku też są dzieci 
i też robimy wszystko żeby tą młodzież zachęcać żeby do nas przyjeżdżała. Co się 
okaże czy Powiat będzie musiał wyłożyć z budżetu 50 tys. czy 100 tys. to trudno 
teraz powiedzieć.  

Radny Jerzy Goszczyński  

− Stwierdził, że może środki wrócą się z subwencji.  

Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner 

− Stwierdziła, że liczą na to tym bardziej,  że robiona jest mocno zaangażowana 
promocja szkół. 

Radny Janusz Różański  
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− Powiedział, że dla gmin dowożenie dzieci jest w subwencji oświatowej, dla 
powiatu nie ma tego jeszcze.  

Radny Jerzy Goszczyński  

− Odpowiedział, że chodzi o to, że do szkół przyjdą dzieci.  

Radny Janusz Różański  

− Dodał, że w gminach jest ustawowo zagwarantowane na dowóz dzieci . 

Radny Jerzy Goszczyński  

− Stwierdził, że chodzi o to, że zamiast dzieci z Człopy będą dojeżdżać do Trzcianki 
to będą dojeżdżać do Wałcza, a w związku z tym będzie więcej uczniów  w Wałczu 
co wiąże się z większą subwencją.  

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

o) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Człopa - Wołowe Lasy – Wałcz; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

p) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Martew - Tuczno – Wałcz; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
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GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

q) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Martew - Tuczno – Wałcz; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

r) w sprawie określenia linii komunikacyjnej użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez 
Powiat Wałecki - Wałcz - Witankowo – Chude; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

s) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Wałeckiego na 
linię Wałcz - Witankowo – Chude; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

t) w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Wałczu; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
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GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

u) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Wałczu; 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

v) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji  Rady Powiatu  w 
Wałczu. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  
pod głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 
GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 
Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tomasz 
Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

Ad.pkt.6.  
Sprawy bieżące 

Wiceprzewodniczący Rady Cezary Skrzypczak  

− Poinformował, że jest po spotkaniu z burmistrzem Tuczna, który sygnalizował 
zmianę klasyfikacji kolejności  odśnieżania na drodze Tuczno do skrzyżowania  
z drogą na Gorzów. 

Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner  

− Poinformowała, że tą sprawą zajmowali się na Zarządzie. Dyrektor Zarządu Dróg 
został poproszony, aby uchwałę Zarządu dotyczącą standardów odśnieżania 
sprawdził  pod względem  prawnym w stosunku do  nowego rozporządzenia  
odnośnie standardów odśnieżania. Poinformowała także, że Burmistrz Tuczna 
zrezygnował z podpisania porozumienia na odśnieżanie, to zadania przejął 
Powiatowy Zarząd Dróg.   
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Ad. pkt. 7. 
Wolne wnioski i zapytania. 
Przewodniczący Komisji przypomniał, że sesja budżetowa odbędzie się 15 grudnia 
2022 roku o godz. 13.00. 
Wicestarosta Wałecki Jolanta Wegner zaprosiła Radnych na koncert kolęd , który 
odbędzie się  po sesji o godz. 17.00. 

Ad. pkt. 8.  
Zakończenia posiedzenia 
Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania 
porządku Przewodniczący Komisji o godz. 1403 zamknął posiedzenie Komisji. 

* Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowią załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 

Załączniki do wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu 
Starostwa Powiatowego w Wałczu  

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego 

/-/Andrzej Gostołek 

Protokołowała:  

Inspektor  
ds. obsługi Rady Powiatu 
/-/Kinga Kanduła 


